



Xiuqi Liang

Shanghai

PRACTICE AREAS

- Labor and employment
- Dispute resolution
- Litigation

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Liang's practice mainly focuses on labor law matters and dispute resolution, and his services include drafting arbitration and litigation documents, reviewing agreements, and conducting legal research.

In the field of labor law, Mr. Liang has provided labor law services to many large companies, including in the technology, pharmaceutical, and financial investment fields. The services he provides include labor document reviews, routine consultations, labor dispute resolution, etc.

As for dispute resolution, Mr. Liang has represented clients in many commercial arbitration and litigation cases.

Before joining Han Kun, Mr. Liang served as an intern assistant for the Third Circuit Court of the Supreme People's Court of the PRC.

EDUCATION

Mr. Liang received a Bachelor of Law degree from Xiamen University and a Juris Master degree from Shanghai Jiao Tong University.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



梁修齐

上海

业务领域

- 劳动人事
- 争议解决
- 诉讼

工作经历

梁修齐律师主要从事劳动事务及商事争议解决等法律业务，主要负责仲裁和诉讼文件的起草、合同审阅、法律研究等工作。

在劳动领域，梁修齐律师曾为多家大型企业提供劳动法律服务，其中包括多家科技领域、医药领域及金融投资领域公司，提供的劳动法律服务包括劳动文件审阅、日常咨询，以及代理劳动争议案件等。

在争议解决领域，梁修齐律师曾担任多个商事仲裁、诉讼案件的代理人。

在加入汉坤律师事务所之前，梁修齐律师曾在最高人民法院第三巡回法庭担任实习助理。

教育背景

梁修齐律师于厦门大学法学院获法学学士学位，后于上海交通大学凯原法学院获法律硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

工作语言

中文、英文